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Information om punkterna
§11 Bal Diskussion

Under helgens bravader lyftes frågan om varför E-sektionen inte har någon bal. Vi har ju
såklart vår kära NollEgasquE, men ingen annan tillställning i dess like under resten av året.
Många andra sektioner har baler varje år, både inom TLTH och externt, så varför inte vi
också? Fundera gärna vad ni har för tankar om detta.

Daniel Bakic, Ordförande

§12 Kassaskåp Diskussion

Kassaskåpet med kodlås i HK är väldigt gammalt och börjar bli onädigt krånglig att
hantera. Jag anser att det är dags att köpa in ett nytt. Fundera gärna på om det är aktuellt
samt, om det skulle vara det, vad för kassaskåp man då vll köpa.

Daniel Bakic, Ordförande

I styrelsens tjänst

Daniel Bakic
Ordförande
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